
Styrelsemöte Skummeslövs tennisklubb 2023-08-06 

Plats: Skummeslövs tennisbanor 

Närvarande: Matilda Selldén, Olof Selldén, Alf Nilsson, Britt-Marie Andersson (Bitte), Eric 

Schunnesson 

1. Mötets öppnande och val av ordförande 

Alf Nilsson valdes till ordförande. 

2. Dagordning 

Dagordningen godkändes. 

3. Protokollförare 

Olof Selldén valdes till protokollförare. 

4. Justeringsperson 

Matilda Selldén valdes till justeringsperson. 

5. Föregående protokoll 

Lades till handlingarna. Kvar att genomföra från föregående protokoll är att sätta upp skylt i 

omklädningsrummen med betalningsinformation för de som enbart önskar att duscha. 

6. Ekonomi, bokslut 2022 

Beläggningen för tennisbanorna har under sommaren varit lik föregående år, drygt 5096. Med 

tanke på de många regnavbrotten tänker styrelsen att det varit ett stort intresse för att spela 

på anläggningen. Intäkterna har varit snarlika de intäkter klubben fick föregående år. 

Bitte redovisade ett preliminärt ekonomiskt resultat för första delen av säsongen där klubben 

ser ett överskott av ca 30 000 kr. 

Klubben har fått elstöd för år 2022, ca 14 000 kr. 

7. Information om padelbanan 

Klubben har anordnat en padeltävling, och dampadel spelas varje vecka. Styrelsen hoppas på 

fler uthyrda banor under årets senare hälft. Padeln har haft en generell nedgång, något som 

även påverkat uthyrningen av banorna i Skummeslöv. 

8. Skummeslövsspelen 2023 

Färre deltagare i år, då det var spel både i Munka Ljungby och i Ystad. Styrelsen försöker att 

följa upp schemat så att tävlingarna krockar i så liten utsträckning som möjligt framöver. 

Nästa år ska vi försöka jobba mer digitalt, och försöka att visa aktuell information på skärmar 

på anläggningen — något som efterfrågats av deltagare. 

9. Tennisskolan 2023
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Det är styrelsens uppfattning att tennisskolan har varit uppskattad av de som deltagit, och 

klubben ser fram emot att följa utvecklingen av tennisskolan även nästa år med samma 

arrangör. 

Sponsorer 

Ingen ny information. 

Kioskverksamheten 

Upplevelsen från styrelsen är att kiosken är värdefull för klubben, särskilt aktiv under 

Skummeslövsspelen. 

Toast och glass var säsongens storsäljare, korven gick något sämre. Försäljningen var på det 

stora hela likt året tidigare, med relativt få varor kvar att sälja. Korven som inte såldes 

kommer att inmundigas av de som kommer och hjälper till på den gemensamma 

säsongsavslutningen. 

Tennisbanor våren 2024 

Styrelsen diskuterade hur klubben ska ställa iordning banorna nästa år, inför säsong 2024. Ett 

möte med föreningsrådet ska genomföras under höst 2023 för att undersöka vad klubben kan 

få hjälp med av föreningsrådet. 

Investeringar inför 2024 

Styrelsen tog under mötet kontakt med Magnus Gustafsson för att köpa in nya borstar till 

banorna, samt ett nytt tennisnät. Magnus återkommer med fördelaktigt pris/sponsring. 

Styrelsen ska också ta in pris för omläggning av plattorna på anläggningen. 

Övrigt 

Städdag för anläggningen då vi packar ihop för året sätts till 1/10 klockan 10.00. Då bjuds det 

även på korv! 

Datum för nästa möte 

Klockan 10.00, 10/9 på Bread on Butter. 

Avslutning 

Ordförande tackade för mötet. 

LSE Vid protokollet 

Olof Selldén fi 

J pp NAM / Vv 
Mötet$ ordförande Justeringsperson 

Alf Nilsson Matilda Selldén


